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HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony !

„Hogyan kívánja segíteni a hazai bortermelők piacra jutását?”
címmel a Házszabály 91. §-a alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok benyújtani

Gráf József
Földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

Képviselői fogadóóráimon többen fordultak hozzám az alábbi ügyben .
Számos ország a saját borpiacának megvédése érdekében kvótát vezet be, hogy

kizárólag limitált mennyiségben értékesíthessenek ott külföldi borokat . Ezek az országok úgy
védik meg a gazdasági világválság hatásaitól saját bortermelőiket, hogy lecsökkentették a
külföldről behozott bormennyiséget, hiszen ezáltal a belföldön előállított bor került a z
értékesítés során el ő térbe .

Magyarországon a hozzám fordult borászok elmondása szerint a bortermel ők
semmilyen segítséget nem kapnak a válság túléléséhez . Miközben a magyar borászo k
exportlehetőségei vészesen beszűkültek, hazánkat ellepték a külföldi eredetű borok, így a
piaci lehetőségek olyan drámai mértékben szűkültek, hogy a hazai bortermelők többsége
csődbe mehet .

A választókerületemben található borvidékeken, így els ősorban Villányban — de
minden bizonnyal más magyarországi borvidékeken is — általános tendencia, hogy a borászok
sem a külföldi piacokon, sem a hazai hipermarketekben nem tudják értékesíteni boraikat .

Kérdezem tehát Miniszter urat: hogyan kívánja segíteni a hazai bortermelők piacra jutását ?

Várom válaszát !

Budapest, 2009 . május 11 .

Kékkői Zoltán
országgyűlési képviselő
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